
Zápis z jednání Akademického senátu Hudební fakulty Janáčkovy 
akademie múzických umění v Brně ze dne 17. 9. 2007 

 
 
Přítomni: prof. PhDr. Jindřiška Bártová, doc. MgA. Šárka Králová, doc. MgA. Ladislav 
Kyselák, doc. MgA. Martin Opršál, doc. Emil Skoták, MgA. Jan Kavan 
 
Omluveni: doc. Barbara Maria Willi, Ph.D., MgA. Ivana Mikesková,  Gabriel Rovňák 
 
Host: prof. Ing. Ivo Medek, Ph.D. 
  
1. Děkan HF JAMU prof. Ing. Ivo Medek, Ph.D. představil AS HF JAMU koncepci 
rekonstrukce sklepních prostor HF JAMU. AS HF JAMU upřednostňuje variantu 
postupné rekonstrukce těchto prostor před komplexní jednorázovou rekonstrukcí 
vzhledem k finanční i provozně náročné povaze celkové rekonstrukce. Děkan HF JAMU 
rovněž upozornil na finanční rozdíl pramenící z případného ukončení provozu restaurace 
„Sonáta“. 
  
Doc. MgA. Ladislav Kyselák v diskuzi představil možnost vzniku nového koncertního 
sálu HF JAMU, který by při rekonstrukci sklepů mohl v jedné prostorově zajímavé 
lokalitě vzniknout. Tuto potřebu zdůvodnil prostorovou, akustickou a přístupovou 
nedostatečností stávajícího komorního sálu. V případě realizace této myšlenky by 
dosavadní komorní sál  mohl sloužit k jiným účelům, např. jako výuková místnost. Tato 
možnost byla prodiskutována a přijata jako jedna z alternativ, o kterých se bude uvažovat 
při zadávání  tvorby projektové dokumentace. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:         Verifikoval: 
MgA. Jan Kavan       doc. Martin Opršál 


